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به مناسبت روز خبرنگار انجام شد؛
تقدیر جانشین مدیرعامل شركت 

نفت و گاز مسجدسلیمان از اعضای 
واحد رسانه روابط عمومی

شركت  مدیرعامل  جانشین  و  فنی  مدیرامور 
بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان با حضور 
در اداره روابط عمومی فرا رسیدن روز خبرنگار را 
به اعضای واحد رسانه این اداره تبریك گفت . 
حسین قبادی كه از سوی رضا ورناصری مدیر 
دفتر  رییس  نجفی  داریوش   – انسانی  منابع 
و  بهبود  رییس  یراحی  عبدالصمد  و  مدیرعامل 
با  اجتماعی همراهی می شد  امور  و  روابط كار 
حضور در واحد رسانه روابط عمومی فرا رسیدن 
روز خبرنگار را به محمد باقری و دانوش صالحی 
اعضای واحد رسانه روابط عمومی تبریك گفتند 
برشمردن  ضمن  كوتاهی  سخنان  طی  .قبادی 
اهمیت كار خبرنگاری در جامعه اظهار داشت: 
با استرس  كار خبرنگاری به دلیل مواجه بودن 
به خودی خود  های شغلی و مخاطرات فراوان 
یكی از مشاغل سخت جامعه به شمار می آید كه 
در صنعت نفت نیز در وقوع بحران ها و رویدادها 
در كنار بخش عملیات و فنی حضوری پای كار و 
ثابت دارد و از این رو سختی كار در صنعت نفت 

بر سختی كار اجتماعی آن نیز می افزاید .

صدور سندکوچکترین و بزرگترین 
موقوفه یزد

یزد- صادقی مقدم - رئیس اداره ثبت اسناد 
صدور  از  یزد  شهرستان  یک  منطقه  املاک  و 
بزرگترین موقوفه استان در  سند کوچکترین و 
این واحد ثبتی در سال جاری خبر داد.  مجتبی 
شبانی درباره عملکرد چهارماهه امسال اداره ثبت 
اسناد و املاک منطقه یک شهرستان یزد اظهار 
داشت: در این مدت رتبه نخست در صدور آرای 
هیات های قانون تعین تکلیف در بین ۱۴ واحد 
ثبتی و صدور اسناد ادارات مرتبط با حفظ حقوق 
واحد  افزود:  وی  ایم.   کرده  کسب  بیت المال 
ثبتی منطقه یک شهرستان یزد با تلاش جهادی 
همکاران ، رتبه نخست در صدور اسناد مالکیت 
الکترونیک در کمتر از ۴۸ ساعت ، تعویض اسناد 
دفترچه ای به کاداستری و  کمترین زمان  جهت 
بدست  کاداستری  به  کاداستری  اسناد  صدور 
منطقه  اسناد  ثبت  اداره  رئیس  است.   آورده 
یک یزد همچنین از کسب رتبه دوم در صدور 
اسناد زراعی و صدور اسناد موقوفه و تعداد سند  
مالکیت صادره خبر داد.  شبانی خاطرنشان کرد 
: امسال سند کوچکترین موقوفه با ۳ مترمربع و 
بزرگترین موقوفه استان یزد با ۸۳ هکتار مساحت 
در این واحد ثبتی صادر شده است.  وی در پایان 
با اشاره به ظرفیت های بالای استان یزد در طرح 
جوانی جمعیت و همکاری در اجرای این طرح از 
رتبه برتر واحد ثبتی منطقه یک شهرستان یزد در 
صدور سند اراضی طرح جوانی جمعیت خبر داد.

تبریك روز خبرنگار مدیرعامل شركت 
توزیع نیروی برق استان گلستان

بسمه تعالی -در عصری که به تعبیر اندیشمندان، 
هرزمانی  از  بیش  واقعیت،  با  مردم  توده  ارتباط 
وابسته به رسانه هاست و این رسانه است که نه تنها 
به انعکاس واقعیت می پردازد بلکه حتی قادر است 
آن را خلق کند، بدیهی است که وظیفه و مسئولیت 
با  مخاطبان  ارتباط  سلامت  حفظ  در  خبرنگاران 
واقعیت تا چه اندازه سترگ و خطیر خواهد بود 
و همین جایگاه خطیر است که خبرنگاران را در 
هر نقطه از دنیا در معرض ناملایمات و سختی ها 
قرار داده و خبرنگاری را به شغلی چنین پرخطر 
تبدیل کرده است.ره آورد ارزشمند خبرنگاران و متاع 
گرانبهایی که در هریک از مأموریت های خویش 
بازمی آورند،  مخاطبان  برای  بی هیچ چشمداشتی 
نمی توان  قیمتی  هیچ  البته  که  است  »آگاهی« 
روی آن گذاشت زیرا به انسان ها نسبت حقیقی 
و درستشان با واقعیت را گوشزد می کند و آن ها 
را از خواب زدگی و رخوتی که ماحصل انبوه اخبار 
در گرداگرد ایشان است و به تعبیری حجاب میان 
آن ها و واقعیت شده، بیدار می سازد و به اصلاح 
امور وامی دارد.خدا را سپاس که در میهن عزیزمان 
از نعمت وجود خبرنگاران صادق و متعهد و حق جو 
به وفور بهره مندیم و انعکاس دلسوزانه واقعیت ها 
از سوی ایشان همواره ایران اسلامی را در مسیر 
توسعه و پیشرفت خود به بهترین صورت مساعدت 
نموده است.اینجانب به نمایندگی از خانواده بزرگ 
شرکت توزیع نیروی برق استان گلستان، فرارسیدن 
روز خبرنگار را به حضور تمامی خبرنگاران عزیز و 
ارجمند و سایر اهالی محترم رسانه تبریک و تهنیت 
عرض نموده و برای ایشان مزید توفیقات را در سایه 

عنایت پروردگار آرزومندم.

با تکیه بر تولید هر 6 واحد نیروگاه رامین 
اهواز انجام شد:

پایداری تولید برق در گرم ترین 
نقطه جهان

هزار   ۷۲ گذر  و  بی سابقه  گرمای  با  همزمان 
مگاواتی مصرف برق در ایران، تلاشگران نیروگاه 
اراده ای قوی هر ۶ واحد  با عزم و  رامین اهواز 
نگه  تولید  مدار  در  را  نیروگاه  این  برق  تولید 
داشتند تا شاهد آسایش مردم در گرم ترین نقطه 
این  مدیرعامل  حافظی  محسن  باشیم.  جهان 
برق  حیاتی  انرژی  تولید  داشت:  اظهار  نیروگاه 
درصد  از ۹۵  بیش  که  حرارتی  نیروگاه های  در 
برق کشور را تولید می کنند به مراتب سخت تر، 
پرهزینه تر و دارای چالش های متعددی است و 
نیروگاه رامین اهواز نیز به عنوان بزرگترین نیروگاه 
بخاری ایران نقش مهمی در تولید و عرضه این 
انرژی حیاتی به شبکه برق کشور به ویژه استان 
خوزستان ایفا می کند.  وی با اشاره به رتبه دوم 
بدلیل  برق  انرژی  مصرف  در  خوزستان  استان 
گرمای بیش از حد و استقرار صنایع بزرگ گفت: 
طی روزهای اخیر استان خوزستان به عنوان یکی 
از گرم ترین مناطق جهان دمای بالای ۵۵ درجه 
بر  موضوع  این  که  کرد  تجربه  را  سانتیگرادی 
اهمیت پایداری تولید برق نیروگاه رامین افزوده 
است. حافظی گفت: این در حالیست که شبکه 
برق کشور برای اولین بار در تاریخ خود مصرف 
بالای ۷۲ هزار ساعت مگاواتی را تجربه نمود که 
این موضوع تولید پایدار و مستمر این انرژی را 
است.  نموده  حیاتی  و  حساس  پیش  از  بیش 
مدیرعامل نیروگاه رامین اظهار داشت : استقرار 
تجهیزات نیروگاهی که سیالات آب و بخار بالای 
۵۴۰ درجه سانتیگرادی را منتقل و کنترل می کنند 
در کنار سازه های همچون بویلرها که دمای حدود 
۱۳۰۰ درجه سانتیگرادی را در محفظه خود تبادل 
می کنند محیطی گرم و طاقت فرسای حدود ۷۰ 
درجه سانتیگرادی را بر فضای نیروگاه حاکم نموده 
که کارکنان این مجموعه با تکیه بر دانش و تجربه 
ارزشمند خود و به صورت شبانه روزی این شرایط 
دشوار را تحمل نموده تا بتوانند با اقدامات فنی و 
عملیاتی واحدهای تولید برق نیروگاه را همچنان 
در مدار تولید نگه داشته تا بتوانند شاهد آسایش 
مردم در این گرمای طاقت فرسا باشیم.  حافظی 
با  نیروگاه  این  واحد   ۶ هر  اکنون  هم  گفت:  
مجموع تولید لحظه ای حدود ۱۴۰۰ مگاوات ساعت 
در مدار تولید قرار دارند.  مدیرعامل نیروگاه رامین 
افزود: انرژی برق در نیروگاه حرارتی با چالش های 
متعددی تولید می شود و همکاران ما سختی های 
زیادی را متحمل می شوند تا برق مردم تامین شود 
و از مردم عزیز کشور خواهشمندیم با صرفه جویی 
را  این صنعت  تلاشگران  انرژی  این  در مصرف 
در تداوم تولید، انتقال و توزیع این انرژی یاری 
نمایند تا شاهد استمرار خدمت رسانی صنعت 
است  گفتنی  باشم.   عزیز  مشترکین  به  برق 
نیروگاه رامین اهواز با قدمتی ۴۳ ساله و با ۶ واحد 
تولیدی بزرگترین نیروگاه بخاری کشور است و 
نقش مهمی در تولید برق مردم و پشتیبانی از 

شبکه سراسری برق کشور ایفا می کند.

برپایی »بازارچه  برکت« با حضور 
بیش از هزار مشاغل خانگی 

و  تعاونی  شرکت  مدیرعامل  چگینی،  اقدس 
نمایشگاه  در حاشیه  توسعه مشاغل خانگی،  
به  برکت  بازارچه  عنوان  تحت  خانگی  مشاغل 
منظور عرضه محصولات مشاغل خرد و خانگی 
استان البرز که در حسن آباد در حال برگزاری 
این  داریم  نظر  در  اینکه  به  اشاره  با  است، 
نمایشگاه به صورت دائم برقرار شود، گفت: در 
حال حاضر، جامعه هدف این نمایشگاه به صورت 
دوره ای ۱۰ روزه طی ۲ ماه پیش رو در مرکز تعبیه 
شده مستقر خواهند شد. وی با بیان اینکه در هر 
دوره ۱۸۰ نفر ثبت نام خواهند کرد، افزود: تا به 
این لحظه ۵۴۰ نفر برای ۳ دوره پیش رو ثبت نام 
کرده اند. این مقام مسئول یادآور شد: به منظور 
تشدید  تبلیغات  داریم  نیاز  نمایشگاه  معرفی 
شود، در این راستا با مجموعه مدیریت شهری 
با  چگینی  است.  گرفته  صورت  هماهنگی های 
بیان اینکه ساماندهی مشاغل خانگی از ۲ سال 
پیش آغاز شده است، اضافه کرد: در این میان 
تفاهم نامه ۴ جانبه توسط ادارات صنعت معدن 
و تجارت، جهاد دانشگاهی، اداره کار، تعاون و 

رفاه اجتماعی و شرکت تعاونی منعقد شد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی 
دیدبانان  خبرنگاران،  کرد:  اظهار  نشست،  این  در 
جامعه هستند و بخشی از رشد آگاهی جامعه در 

عرصه رسانه شکل می گیرد.
حفظ  لزوم  بر  تاکید  با  بلاغی،  محمدحسین 
رسانه ها،  امیدآفرینی  و  گری  مطالبه  استقلال، 
افزود: خبرنگاری، دو رویکرد بیرونی و درونی دارد 
که رویکرد بیرونی آن شامل اهمیت مسئله خبر و 
رسانه بوده و بایستی مسائل را در جامعه تبیین کنند 

و منجر به آگاهی بخشی در جامعه شوند.
بلاغی تاکید کرد: هر سیستم، مدیر و دستگاهی 
که با جریان خبری، ارتباطی اثربخش و آگاهی بخش 
داشته و پاسخگو باشد و حتی در ضعف و نقص 
نیز شفاف عمل کند، یک مجموعه موفق خواهد بود.
وی با بیان این که فعالان حوزه خبری برای حفظ 
اثربخشی و توانمندی خود در جامعه بایستی تلاش 
کنند، گفت: افراد معدودی به واسطه برخی منافع، 
چشمانشان را بر روی برخی مسائل می بندند و شاید 
منافع شخصی بر عمومی و ملی تقدم می یابد در 
حالی که باید با حفظ استقلال و رویکرد مطالبه گری، 
منصفانه، مصلحانه و واقع بینانه نقد داشته باشند.

وی با تاکید بر این که باید عرصه خبری به سمت 
آموزش و ارتقا گام بردارد، گفت: بحث آموزش به 
فعالان رسانه ای بر عهده تشکل های رسانه ای و خود 

رسانه ها بوده و ارشاد نیز باید پشتیبانی کند.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی 
افزود: اگر تشکل های صنفی رسانه ای و تخصصی در 
جایگاه خود به کنشگری نرسند، عرصه رسانه دچار 
ضعف خواهد شد. وی با بیان این که اگر انجمن های 
رسانه ای فعال شوند، می توانند مطالبه گری کنند، 
افزود: اکنون ظرفیت کنشگری رسانه ای، محدود به 
تبریز و استان شده در حالی که می توان صدای بلند 
رسانه ها را از استان به کل کشور رساند. وی هم چنین 
با اشاره به واریز تسهیلات متقاضیان اصحاب رسانه، 
به  تبصره ۱۶  بار، تسهیلات  برای نخستین  گفت: 
مبلغ بیش از ۳۰ میلیارد تومان برای اصحاب رسانه و 
هنر استان در روزهای اخیر پرداخت شده که تلاش 

می کنیم این رقم به ۱۰۰ میلیارد تومان برسد.

معاون فرهنگی و رسانه ای اداره کل فرهنگ و ارشاد 
حضور  از  ادامه  در  نیز  شرقی  آذربایجان  اسلامی 
معاون مطبوعاتی و اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی در جمع اصحاب رسانه استان خبر 
داد و گفت: جشنواره های مختلفی در حوزه رسانه 

در سطح شهر تبریز در حال برگزاری است.
حسن گلی افزود: فراخوان جشنواره رسانه ای کنگره 
۱۰ هزار شهید آذربایجان به زودی رونمایی می شود. 
ایفای نقش اصحاب  اکنون فضا برای کنشگری و 

رسانه کاملا فعال است. وی با اشاره به تعدد بالای 
رسانه ها در استان و مشکل کیفی سازی آن ها، اظهار 
کرد: در بحث کیفی سازی رسانه ها بایستی اقدام 
شده و بحث آموزش، جدی گرفته شود. فرهنگ و 
ارشاد اسلامی نیز رسالت پشتیبانی از آموزش های 

رسانه ای دارد.
فرهاد باغشمال، رئیس خانه مطبوعات آذربایجان 
شرقی در این نشست با اشاره به مسائل و مشکلات 
امنیت  نبود  بیمه و  از جمله  همیشگی خبرنگاران 

شغلی، گفت: تمامی این مشکلات، لاینحل هستند 
و هر ساله فقط بیان می شوند و به جایی نمی رسند. 
دومین استان کشور از نظر تعدد رسانه هستیم ولی 

به لحاط کیفی وضعیت خوبی نداریم.
وی افزود: مهمترین رقیب مطبوعات، خود وزارت 
با  را  رسانه ها  که  است  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
تصمیمات لحظه ای در وضعیت ژله ای نگه داشته 
و رسانه ها باید هر روز یک چشمشان را به اخبار 
بدوزند تا ببینند وزارت فرهنگ چه تصمیمی می گیرد.

در نشست خبرنگاران با مدیرکل فرهنگ و ارشاد استان مطرح شد

تعدد رسانه ها و تشکل ها فرصتی برای توسعه آذربایجان شرقی
آذربایجان شرقی - فلاح: نشست صمیمی خبرنگاران و تشکل های رسانه ای آذربایجان شرقی با مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان به مناسبت 
بیان  به  و خبرنگاران  نمایندگان تشکل های صنفی رسانه ای  و  برگزار  استان،  ارشاد  اداره کل  تالار خاقانی  در محل  مردادماه   ۱۷ روز خبرنگار، 

دغدغه ها و مسائل مربوطه پرداختند.

خبرنگاری، دو 
رویکرد بیرونی 

و درونی دارد 
که رویکرد 
بیرونی آن 

شامل اهمیت 
مسئله خبر و 
رسانه بوده و 

بایستی مسائل 
را در جامعه 

تبیین کنند و 
منجر به آگاهی 

بخشی در 
جامعه شوند

اسد فلاح، رئیس انجمن صنفی دفاتر نمایندگی روزنامه های سراسری آذربایجان 
شرقی نیز در ادامه به لزوم ساماندهی و تخصصی شدن تشکل های رسانه ای 
تاکید کرد و گفت: آذربایجان شرقی، ظرفیت بالایی حتی برای شکل گیری 

تشکل های صنفی دیگر به خصوص در حوزه ورزش و بانوان دارد.
رئیس انجمن صنفی دفاتر نمایندگی روزنامه های سراسری آذربایجان 
شرقی، با ارائه پیشنهاد تشکیل شورای هماهنگی تشکل های رسانه ای 
آذربایجان شرقی، خواستار عضویت تمامی سرپرستان جراید کثیرالانتشار 

دارای پروانه نمایندگی از ارشاد استان در صندوق هنر شد.
فلاح همچنین بر اهمیت کارکرد و نقش صندوق خبرنگاران بر لزوم افزایش 

سرمایه و نیز اطلاع رسانی خدمات ارایه شده این صندوق، تاکید کرد.
رئیس انجمن صنفی دفاتر نمایندگی روزنامه های سراسری آذربایجان شرقی، ساماندهی خبرنگاران و 
فعالان رسانه ای را از جمله دغدغه ها و چالش های فراروی این حوزه و صنف عنوان کرد و افزود: توجه به 

نیازها و مطالبات اصحاب رسانه از سوی متولیان و مسوولان امر مورد انتظار است.

اسد فلاح هم چنین بر لزوم شکل گیری تعاونی مطبوعات و رسانه ها در استان آذربایجان شرقی تاکید کرد و 
خواستار همکاری و اقدام حمایتی و عملی متولیان و مسوولان امر به رفع نیازهای مسکن خبرنگاران و فعالان 

رسانه ای استان از محل طرح های جاری از جمله طرح نهضت ملی مسکن شد.
شهرزاد پیمان نیز به نمایندگی از انجمن مدیران مسئول مطبوعات آذربایجان شرقی، اظهار کرد: حوزه خبر 

سختی های زیادی دارد زیرا روز به روز با تغییر دولت و یا مدیر، این سختی ها نیز تغییر می کند.
وی به مشکلات بیمه ای خبرنگاران و به خصوص خبرنگاران جوان و نبود آینده شغلی آن ها اشاره کرد.

فرینوش اکبرزاده، عضو هیات مدیره انجمن صنفی روزنامه نگاران آذربایجان شرقی نیز در ادامه اظهار کرد: 
مطالب تخصصی رسانه ای، دامنه گسترده ای دارد و ما رسانه ای ها، با تمام سختی و پیچیدگی های فعالیت 

رسانه ای دلبسته کار تصویر و کلمه هستیم.
وی افزود: این شغل را با هر هدفی که انتخاب کردیم اما دلبستگی ما باعث ادامه شده است. خوشحالی 

و مایه مباهات ما است تا فضای رسانه ای شهر مطلوب تر و به هنگام تر باشد.
وی خاطرنشان کرد: وجود یک مجتمع رسانه ای که فعالیت رسانه ها متمرکز و یکجا باشد در تبریز ضروری 

است. علی رغم مطرح شدن چندین باره این موضوع اما هنوز حل نشده است.

رئیس انجمن صنفی دفاتر نمایندگی روزنامه های سراسری آذربایجان شرقی تاکید کرد
لزوم عضویت خودکار سرپرستان روزنامه ها در صندوق هنر و رفع نیاز مسکن خبرنگاران

شهرکرد خبرنگار ابتکار : مسئول روابط عمومی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
با اشاره به اینکه تأمین امنیت مهم ترین مؤلفه سنجش قدرت کشورهاست، 
گفت: امروز ایران اسلامی نه فقط امنیت خود بلکه امنیت کشورهای دوست 
و دوستدارانش را نیز تأمین می کند.  سردار سرتیپ پاسدار رمضان شریف 
سخنگو و مسئول روابط عمومی کل سپاه روز ) چهارشنبه( در آیین پاسداشت 
روز خبرنگار که با حضور اصحاب رسانه چهارمحال و بختیاری در شهرکرد برگزار 
شد با بیان اینکه رسالت خبرنگاران بسیار سنگین است، اظهار کرد: متأسفانه در 
حال حاضر هرچه خبر منفی تر باشد، برُد بیشتری دارد و این امر از آسیب های 
جدی حوزه خبری است.  وی با بیان اینکه اگر خبری کاملاً با مبانی دینی و 
عرفی مغایرت داشته باشد تمام فضای مجازی را در بر می گیرد، افزود: پشت 
این داستان جریاناتی هستند که جامعه را تشریح کرده و بررسی می کنند که 
چه موضوعی موجب شادمانی و یا ناامیدی جامعه می شود.  سردار شریف 
جریان سازی درخصوص خشک شدن دریاچه ارومیه را سوژه ای برای شکستن 
اقتدار جمهوری اسلامی و زیر سؤال بردن توانمندی مسئولان کشور دانست و 
تصریح کرد: در طول ۸٠٠ سال گذشته در دنیا چندین دریاچه خشک شدند 
و این تغییرات اقلیمی خاص ایران نیست بلکه سوژه ای برای زیر سؤال بردن 
توانمندی های نظام بود.  وی خاطر نشان کرد: در عین حال بر اساس آنچه 
مسئولین و کارشناسان اعلام کرده اند با وجود آنکه تبخیر در این تابستان بسیار 
شدید است و ممکن است شرایط دریاچه ارومیه تا پاییز از این هم بدتر شود 
اما از اواسط پاییز بارندگی ها مجدداً آغاز شده، تبخیر کاهش پیدا می کند و در 

نتیجه دریاچه خشک نخواهد شد. مسئول روابط عمومی کل سپاه با بیان اینکه 
تا پیش از انقلاب اسلامی علم و توانمندی مهار آب را نداشتیم و سدسازی توسط 
کشورهای دیگر انجام می شد، گفت: اما اکنون ایرانیان به عنوان پیمانکاران 
سدسازی در دیگر کشورها در حال فعالیت هستند.  وی با بیان اینکه اگر خبری 
کاملاً با مبانی دینی و عرفی مغایرت داشته باشد تمام فضای مجازی را در بر 
می گیرد، افزود: پشت این داستان جریاناتی هستند که جامعه را تشریح کرده و 
بررسی می کنند که چه موضوعی موجب شادمانی و یا ناامیدی جامعه می شود.  
وی با بیان اینکه تا پیش از انقلاب اسلامی علم و توانمندی مهار آب را نداشتیم و 
سدسازی توسط کشورهای دیگر انجام می شد، گفت: اما اکنون ایرانیان به عنوان 
پیمانکاران سدسازی در دیگر کشورها در حال فعالیت هستند.  سخنگوی سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی ادامه داد: دشمنان، جنگ هشت ساله و گروهک های 
تجزیه طلب را بر کشور تحمیل کردند اما این کشور امروز در اوج اقتدار قرار 
دارد و برای امنیت مردم خود به ویژه خطه کردستان ، شهدای زیادی تقدیم 
کرده است. وی در ادامه با تأکید بر اینکه خبرنگاران وظیفه دارند راهبرد داشته 
باشند و جریان سازی کنند، گفت: اگر خبرنگاران راهبرد نداشته باشند در راهبرد 
دشمن نیز  نباید قرار گیرند لذا لازم است خبرنگاران آموزش ببینند، کار حرفه ی 
انجام دهند و تاریخ تحولات ۴٠ سال اخیر را نیز مرور کنند تا دقیق تر ، واقعی 
تر و متعهدانه تر به رسالت و وظایف خطیر خود بپردازند. سردار شریف با 
اشاره به اینکه سردمداران جریان های ضد انقلاب در چهل سال اخیر هنوز در 
میدان دشمنی با انقلاب ، نظام و ملت شریف و قهرمان حاضرند،  تاکید کرد: 

مردم ایران هوشمند و فهیم هستند در اغتشاشات سال گذشته مردم کشور 
زمانی که متوجه شدند سردمداران اغتشاشات چه کسانی هستند و این افراد 
می خواهند مردم را نجات دهند، هوشمندانه عمل کردند زیرا مردم، خائنان را 
از خادمان تشخیص می دهند.   وی با اشاره به تلاش رسانه های فارسی زبان 
بیگانه برای ایجاد یاس و نا امیدی در جامعه ایرانی گفت: این افراد فارسی 
صحبت می کنند اما به سرزمین خود خیانت می کنند.  سردار شریف با تأکید 
بر اینکه دشمن سه راهبرد مشخص برای دشمنی با کشور دارد، اضافه کرد: 
اولین راهبرد القای پشیمانی از انقلاب است، دشمن می داند ۵۵ میلیون نفر از 
نسل جوان ایران دفاع مقدس را ندیده اند و آن ها از این شکاف نسلی استفاده 
کرده و تلاش می کنند جوانان را از انقلاب ناامید کنند. مسئول روابط عمومی 
کل سپاه ادامه داد: گزاره های خبری دشمن این است که القا کند کشور در 
گذشته وضع خوبی داشته و مستشاران آمریکایی منابع را برای پیشرفت کشور 
حفظ می کردند. در حالی که ایرانیان می دانند که چه سال هایی آمریکایی ها و 
انگلیسی ها منابع کشور را غارت کردند ولی ایران این منابع را از حلقوم آن ها 
بیرون آورد. , سردار شریف تصریح کرد: راهبرد دوم دشمنان این است که القا 
کنند شرایط مردم امروز بحرانی بوده و افتخار مردم این است که بعد از ۴۵ سال، 
تصمیم ها در مورد کشور نه در خارج مرزها بلکه در داخل کشور گرفته می شود. 
چه افتخاری بالاتر از اینکه در اوج فشار دشمن، از دیگر کشورها برای درمان و 
خدمات پزشکی به کشور ما مراجعه می کنند و امروز قاطبه مردم ما از نعمت آب 
و برق و گاز برخوردارند. سخنگوی سپاه با اشاره به اینکه تأمین امنیت مهم ترین 

مؤلفه سنجش قدرت کشورهاست، توضیح داد: امروز ایران اسلامی نه فقط 
امنیت خود بلکه امنیت کشورهای دوست و دوستدارانش را نیز تأمین می کند. 
مسئول روابط عمومی کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی راهبرد سوم دشمن در 
مقابله با جمهوری اسلامی را زیر سؤال بردن دستاوردها دانست و افزود: آنان 
تلاش دارند که امید مردم را به ناامیدی مبدل کنند زیرا خوب می دانند ملتی که 
نسبت به آینده ناامید باشد سقوط می کند.  سردار شریف با بیان اینکه شرایط 
امروز ما با مقطع قبل از انقلاب قابل مقایسه نیست، تأکید کرد: در گام دوم 
انقلاب، به فضل الهی جهش ها و گام های بلندی در بسیاری از حوزه ها خواهیم 
داشت. دشمن تلاش دارد تا نیروی جوان را ناامید کند و در چنین فضایی رسالت 
خبرنگاران این است که امیدآفرینی کنند و این راهبرد را فراموش نکنند. وی 
خبرنگاران را شهید باکری ها و کاظمی ها و سلیمانی های امروز در عرصه تقابل 
با دشمنان هستند، بیان کرد: دشمن در حوزه برخورد سخت با ما سرخورده و 
پشیمان و امروز هم خود را ناتوان می بیند و در این راستا تصور می کند ابزار لازم 
را نیز دارد اما مردم فهیم ، هوشمند ، هوشیار و دشمن شناس ما را نمی شناسد. 
گفتنی است: در این مراسم با حضور سردار شریف سخنگوی سپاه، غلامعلی 
حیدری استاندار چهارمحال و بختیاری، پیام احمدی مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان و حسینی مدیرکل صدا و سیمای استان، از پوستر رویداد تولید 
محتوای دیجیتال بسیج و کارت خبرنگار افتخاری خبرگزاری بسیج برای شهدای 
رسانه ای استان چهارمحال و بختیاری )شهید وهاب شهرانی و شهید حسینعلی 

ترکی( رونمایی شد.

سخنگوی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی:
 تأمین امنیت مهم ترین مؤلفه سنجش قدرت کشورهاست

نیاز پروژه کمربندی محمدشهرعزم ملی می طلبدعضو شورای 
از  اسلامی شهر محمدشهر احداث کمربندی محمدشهر را یکی 
دغدغه ها و مطالبات به حق اهالی محمدشهر و ماهدشت دانست 
و گفت: این پروژه نیازمند بیش از یک هزار میلیارد تومان اعتبار 
است که باید با تخصیص بودجه های ملی انجام شود. به گزارش 
خبرنگار ما و به نقل از دیده بان البرز، حسین مهاجری، رئیس 
شورای اسلامی شهرستان کرج امروز در چهلمین جلسه این شورا 
که به منظور تجلیل از اصحاب رسانه برگزار شد، ضمن تبریک روز 
خبرنگار و گرامیداشت روز شهدای مدافع حرم عنوان کرد: شورای 
اسلامی شهرستان کرج شامل ۶ شهر و دو بخش است که در 
کرج واقع شده اند؛ شهرهای کرج، کمالشهر، محمدشهر، گرمدره، 
ماهدشت و آسارا و بخش های مرکزی و آسارا زیرمجموعه این شورا 
هستند. وی با اشاره به اینکه از هر شهر و بخش مذکور، یک یا دو 
نفر از اعضای شورای اسلامی آن در این شورا حضور دارند، مطرح 
کرد: طبق قانون، از شورای اسلامی شهرهای کرج، محمدشهر و 

کمالشهر، به دلیل جمعیت این شهرها دو نفر در شورای اسلامی 
شهرستان کرج عضو هستند و از شهرهای ماهدشت، گرمدره و آسارا 
و بخش های مرکزی و آسارا نیز یک نفر به نمایندگی از اعضای 
شورای اسلامی آن شهر حضور دارند اما دو شهر گرمدره و ماهدشت 
که شورای شهر آن ها منحل شد، از این جمع جدا شدند. رئیس 
شورای اسلامی شهرستان کرج در مجموع این شورا را متشکل از 
۹ عضو دانست و بیان کرد: تعامل بین شهرها و شهرستان ها و 
هماهنگی و پیگیری موضوعات و مواردی که در سطح شهرهای 
مذکور وجود دارند، از جمله وظایف این شوراست. تمام تلاش ما 
بر این بوده که تا حد امکان مسائل موجود در شهرستان کرج را در 
جلسات مختلف با حضور مسئولین مطرح و پیگیری و به تسهیلگری 
در رفع آن ها کمک کنیم که از جمله آن ها می توان به مشکلات 
مربوط به سیاه جوی و بهشت سکینه اشاره کرد. مهاجری با اشاره به 
اینکه طبق قانون، جلسات شورای اسلامی شهرستان کرج ماهی دو 
بار برگزار می شود، مطرح کرد: در هر جلسه از مسئولین مربوط به 
شهرستان دعوت می شود که به منظور بررسی و پیگیری مشکلات 
و  محمدشهر  کرج،  شهرداران  یابند.  ما حضور  جمع  در  موجود 
ماهدشت، مدیرکل های آموزش و پرورش، بهزیستی و نوسازی 
مدارس، رئیس بهزیستی کرج، فرماندار و روسای آبفا و اتحادیه 
های مختلف از جمله مهمانان جلسات شورا بودند. کریم قدیانلو، 
عضو شورای اسلامی محمدشهر نیز در این جلسه ضمن تبریک روز 
خبرنگار، خبرنگاری را انتخابی عاشقانه دانست و با اشاره به نقش 
اساسی اصحاب رسانه در هدایتگری و روشنگری در جامعه مطرح 
کرد: این قشر باید در وهله اول معضلات را بشناسند و بعد با دقت 
نظر، زمان شناسی، خلاقیت و حقیقت گویی به رفع آن کمک کنند. 

دقت در بیان حقیقت امری ضروری محسوب می شود زیرا اگر 
خبر به گونه دیگری منعکس شود، برداشت مردم متفاوت خواهد 
بود وی تصریح کرد: شورای اسلامی شهرها، اقدامات، طرح ها و 
برنامه های موردنظر را ارائه می دهد و شهردار موظف به اجرای آن 
هاست اما شورای اسلامی شهرستان چنین قدرتی را ندارد. با این 
حال، از مدیران استانی و شهری برای حضور در جلسات این شورا 
دعوت می شود تا اعضا نقطه نظرات، معضلات و مشکلات محلات 
و شهرهای مختلف را بیان و مسئولین آن ها را پیگیری کنند اما از 
آنجایی که هر ارگانی که دعوت می شود، با محدودیت در اعتبارات و 
بودجه ها مواجه است، دچار مشکل می شویم. محمد مهرزاد، عضو 
شورای اسلامی شهر محمدشهر نیز در این جلسه احداث کمربندی 
محمدشهر را یکی از دغدغه ها و مطالبات به حق اهالی محمدشهر و 
ماهدشت دانست و عنوان کرد: با توجه به اتصال جنوب شهرستان 
کرج به محمدشهر و ماهدشت و استان های جنوبی، نیاز مبرم 
استان البرز به این کمربندی که طول آن حدودا ۲۲ متر است، 
احساس می شود. این پروژه نیازمند بیش از یک هزار میلیارد تومان 
اعتبار است که باید با تخصیص بودجه های ملی انجام شود. وی با 
اشاره به اینکه ترافیک، تردد و حمل و نقل بسیار در این محدوده 
مردم را آزار می دهد، بیان کرد: بسیاری از خودروهای سنگین از 
خیابان اصلی محمدشهر عبور می کنند و موجب ترافیک سنگین 
می شوند، از سوی دیگر، آخر هفته ها، حرکت خودروها به سمت 
باغات محمدشهر، ماهدشت و نیز اشتهارد و ترافیک حاصل از آن، 
نیاز به تسریع در احداث این کمربندی را تشدید می کند. موضوع 
بعدی، سهم محمدشهر و ماهدشت از حق آبه طالقان است که 

به دلیل عدم وجود تصفیه خانه امکان استفاده از آن وجود ندارد.

وژه کمربندی محمدشهر، عزم ملی می طلبد پر


